

**旅游服务电话:**

- 武陵源军地坪派出所:0744-5618410
- 森林公园派出所:0744-5712329
- 金鞭溪管委会:0744-5719217
- 天子山索道:0744-5616754
- 黄石寨索道:0744-5712145
- 大峡谷景区:0744-3559999
- 环保车公司:0744-5555555

**地理学家旅舍**

客棧位于火车站附近的彭家铺小区里面第三排(民族骨伤科医院对面),距离火车站、汽车站700米路程,距离飞机场10分钟车程,离天门山入口1KM路程.如果您是搭乘火车/汽车来到张家界,您可以根据我们提供的地图步行到达我们客棧,只需要5分钟路程.如果您是搭乘飞机到张家界,您可以搭乘出租车,费用约30元

**HOSTEL GEOGRAPHER**

Our hostel is at the 3rd row in PengJiaPu Village that very close to the Zhangjiajie train station,only 0.7km from Zhangjiajie train/Bus station ,10mins driving from airport .1KM from Tianmen Mountain entrance.  
When you get off from train or bus, you can find us easy by the local map on the website.Only 5mins walking you will see our billboard, If you come to Zhangjiajie by flight ,you can take a taxi from airport and it will cost 30CNY.

微信/电话: 17342693636  
TEL/WeChat/WhatsApp: 17342693636  
E-MAIL: 304427656@QQ.COM



AL FONDO A LA IZQUIERDA  
BLOG DE VIAJES  
WWW.ALFONDOALAIZQUIERDA.COM



张家界大峡谷位于张家界市慈利县三官寺乡,属世界自然遗产、世界地质公园张家界武陵源风景名胜区的核心部分.景区面积56.19平方公里,集山、水、洞、于一身,优惠价格可咨询总台.

**途牛旅舍武陵源店** 张家界途牛青年旅舍(武陵源店),距离核心景区2-3分钟(步行),旅舍门口可乘1路公交车至--黄龙洞(车程约15分钟),乘2路车至--宝峰湖(车程约10分钟)毗邻各知名景点.我们是提供管家式服务的青年旅舍(内容详述:手绘地图,行程攻略,景点介绍,车票代订,小吃一网打尽等--费用包含在房费内).旅舍还提供无线WiFi 24小时热水空调,行李寄存或托运(市区或者山上)、国内长途、租车等服务.

TEL: 0744-5555444



**宝峰湖** 位于武陵源区正南2公里处,这峡谷幽深,清澈无比的湖泊倒映群山,水因山而更绿,山因水而更清,有“人间瑶池——宝峰湖”的美誉,湖中有两座翡翠小岛,近岸奇峰耸立,峰回路转,泛舟漫游,只见一湖绿水半湖倒影,诗情画意。  
baofeng lake is located 2 kilometers away from the south of wulingyuan district.there are deep gorges,clear water is greener because of mountains,baofeng lake has the good reputation of jasper lakes under heaven.in the middle of the lake there are two small green islands,pare peaks standing inshore,the water winds through high peaks,when boating,roaming and seeing the inverted reflection in water,there is a quality suggestivity suggestive of poetry or painting.



**黄龙洞** 共有四层,面积约20公顷,垂直100余米,洞里有1厅、2河、3瀑、4潭、13厅、46廊,所有石钟乳,又以“定海神针”和“龙王宝座”最为神奇,被称为“地下迷宫”。  
huanglong cave is divided into 4 floors and of total area around 20 hectares.it has vertical height of around 100 meters inside of the cave.there are one natural reservoir,two rivers,three waterfalls and thirteen lobbies and forty-six passageways.the magic sea needle and throne of dragon king are the most amazing views in this underground labyrinth.

pm6:30[最晚] 森林公园汽车站 National Forest Park Bus Station  
至张家界城区(32公里) To Zhangjiajie City(32km)